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Beste mevrouw Nieuwenhuizen,

Hieronder kunt u de artikel 41 vragen vinden die u gesteld heeft. In het schuingedrukt staan de

antwoorden op de vragen er onder.

Op 13 februari 2025 heeft de voorzieningenrechter van de Raad van State mondeling uitspraak

gedaan naar aanleiding van een verzoek van bewoners van Peize-Zuid. Op basis van de door de

gemeente gecorrigeerde publicatie van 10 februari 2025 zou in februari 2025 een groot aantal

bomen en struiken gekapt worden. De rechter is echter van oordeel dat er gewacht moet worden

op de uitspraak in de zaak tegen het bestemmingsplan Peize-Zuid. Die wordt verwachtin april

2025.

In dat kader heeft LGN de volgende vragen volgensartikel 41 Reglement van Orde.

1. In welke periode wil het college nu bomen en struiken gaan kappen?

Eerstzal de uitspraak van Raad van State (RvS) afgewacht worden voordat wordt overgegaan

tot het kappen van bomen en struiken. Een exacte planning kan daarom nog niet worden

afgegeven.

2. LGN heeft al vaker vragen gesteld over de slechte communicatie rond het kappen van bomen.

Waarom zijn de omwonendenhierover niet geinformeerd voordat er stippen op de bomen werden

gezet?

De ontwerpen van de herinrichting Achteromweg en woningbouwontwikkeling Peize-Zuid zijn

ruimschoots bekend en met omwonenden besproken tijdens de vele participatiemomenten. Uit

deze ontwerpen komt naar voren dat er bomen moeten wijken voor deze plannen. Op de plek van

deze bomen komt bijvoorbeeld een weg of een waterberging. Uiteraard wordt de wijk ingepast in

het groen en bovendien zullen veel nieuwe en meer diverse soorten bomen terug geplant worden.

De kapmelding is onlangs gepubliceerd zoals formeel wordt gevraagd.

3. Gaat het college in het vervolg, ook bij Peize-Zuid, mensen wel tijdig informeren?

In zijn algemeenheid proberen wij mensen via onze reguliere communicatiekanalen tijdig te

informeren.

Bijlagen: -



4. Gebrek aan participatie is één van de hoofdbezwaren tegen bestemmingsplan Peize-Zuid. Is

de gemeente bereid om omwonenden en andere belanghebbenden de gelegenheid te geven te

reageren op het plan voor het kappen van bomen en struiken en naar aanleiding van hun reacties

de voornemens te heroverwegen?

Omwonenden en andere belanghebbenden hebben de afgelopen periode de ruimte gehad om te

reageren op de plannen tijdens de vele participatiemomenten en individuele gesprekken. Het

kappen van deze bomen en struiken is echter noodzakelijk om de plannen uit te kunnen voeren.

Desondanks blijven wij openstaan voor feedback.

5. Eén wethouder heeft meerdere keren uitgesproken dat hij ‘intrinsiek gemotiveerd’ is om

dit tot een goede afloop te brengen. Betekent dit alleen een goede afloop voor de gemeente, of

hoort daar ook een zo goed mogelijk overleg met omwonenden bij?

Het college herkent zich niet in uw stelling. Wij streven ernaar om in goed overleg te gaan met

omwonenden.

6. Waarom verkiest het college snelheid van handelen boven zorgvuldigheid?

Het klopt inderdaad dat het college vaart wil maken om woningen te bouwen vanwege de

woningnood en oplopende kosten. Het streven is immer om zorgvuldig te handelen.

7. Leidt dat niet tot een blijvend verstoorde verhouding met inwoners die met het college van

mening verschillen?

Inwoners kunnen het niet eens zijn met besluiten van de gemeente. Het is inwoners hun goed

recht om bijvoorbeeld bezwaar te maken of beroep aan te tekenen of een voorlopige voorziening

aan te vragen. Dit betekent vanuit onze kant niet dat er een verstoorde verhouding is.

8. Wat gaat de gemeente ondernemen richting de omwonenden om het proces van

communicatie en participatie te verbeteren?

Na de uitspraak van de RvS en bijvoorbeeld rondom de start van de werkzaamheden zal er

gecommuniceerd worden vanuit de gemeente richting omwonenden.

9. Op welke gronden kan de gemeente dit kapplan vanuit het bomenbeleidsplan uit 2018

stellen boven de APV?

Deze vraag is ons niet duidelijk.

10. Hoe komt het college erbij om plotseling, tijdens een lopende beroepsprocedure, dit kapplan

te publiceren?

Het doel is om vaart te houden in de realisering van de woningbouwopgave. Na de uitspraak van

de RvS zou er dan spoedig gestart kunnen worden met de vervolgwerkzaamheden. De uitspraak

van de RvS zou eerst in december 2024 bekend zijn. Daarna is de uitspraak uitgesteld tot eind

januari en vervolgens tot uiterlijk april 2025. Het oorspronkelijke plan was om vóór het

broedseizoen (15 maart) de bomen te kappen.

11. Via de omgevingsapp van de gemeente zijn al voor publicatie van het kapplan, vragen

gesteld door omwonenden. Daarop is tot op heden geen reactie ontvangen. Hoe kan dat?

Dit is ons onbekend. Voor zover wij kunnen nagaan zijn er geen vragen binnengekomen via

whatsapp of het omgevingsloket van omwonenden. Ook via de sociale media kanalen of

telefonisch zijn er geen vragen binnen gekomen voor zover wij kunnen nagaan.
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12. Er is geen duidelijk verband tussen het bestemmingsplan en de bomenkap. Zie bijvoorbeeld

die aan de Oostingslaan. Kan het college dit toelighten?

Uw stelling is onjuist. De bomenkap is noodzakelijk om de woningbouw en de herinrichting

Achteromweg mogelijk te maken. De bomen aan de Oostingslaan moeten gekapt worden, omdat

er vijf kavels hun entree aan de Oostingslaan hebben.

13. Hoe verhoudt dit kapplan zich tot de voorgenomen en gecommuniceerde gefaseerde

ontwikkeling, vanwege de beschermde diersoorten in Peize-Zuid?

De woningbouw wordt inderdaad gefaseerd ontwikkeld. Er is voor het kapplan door een

professioneel flora- en faunabureau een op maat gesneden werkprotocol opgesteld. Er is

ontheffing vanuit de provincie voor flora en fauna voor de werkzaamheden. Het kapplan is

daarmee in lijn met de richtlijnen rondom de flora en fauna.

14. Hoe verhoudt dit kapplan zich tot de ‘zorgplicht’ die de gemeente heeft tot de

beoogde gefaseerde migratie van de aanwezige fauna in het bouwgebied (ook in

relatie tot gefaseerde ontwikkeling)?

Zie vraag 13

15. Het is onduidelijk of de gemeente rekening houdt met de voorschriften in de ontheffing van de

provincie Drenthe uit 2021 voor de Wet Natuur Bescherming (nu Omgevingswet). Bijvoorbeeld:

braakliggend terrein moet geschikt blijven voor rantsoenering door kerkuilen. Grootschalige kap

doorkruist dat. Kan het college toelichten hoe aan de voorschriften voor de provinciale ontheffing

voldaan wordt?

Hier wordt aan voldaan. Na een positief besluit van RvS zal eerst alleen fase 1 bouwrijp gemaakt

worden. Fase 2 en 3 zullen later volgen. In de 2° helft van 2024 is er een nieuwe ontheffing

verleend door de provincie, ook doordat er sprake is van extra bescherming voor bepaalde

diersoorten. Alle werkzaamheden gaan volgens de ontheffing en in goed overleg met de provincie.

16. Er wordt in het plan enkel melding gemaakt van het kappen van bomen. Wil het college in

overweging nemen om daar waar mogelijk bomen te verplaatsen in plaats van ze te kappen?

Onderdeel van het plan is ook het verplaatsen van bomen. Er worden enkele fruitbomen verplant

naar het voedselbos aan de Hornweg in Peize.

17. Als het college toch al voorbereidingen aan het treffen is, waarom onderneemt het geen actie

op de waterproblematiek en de door de omwonenden ervaren wateroverlast?

Er is in het najaar 2024 onderhoud geweest aan de schouwsloten. Dit zijn de sloten, welke

hieronder in het rood zijn aangegeven.
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Verder zijn er maatregelen uitgevoerd door het Waterschap ten zuiden van Peize-Zuid, wat ten

goede is gekomen aan de waterhuishouding van het plangebied.

Ten slotte was het de planning om naast het kappen van de bomen, de greppels die door het

gebied lopen uit te graven en te verbeteren. Met deze werkzaamheden wachten wij nu ook tot na

de definitieve uitspraak van de RvS.

Heeft u nog vragen overdeze brief?

Neem dan gerust contact op met Siebrand Dijkema via telefoonnummer 088 050 88 88 of stuur

een mail naar s.dijkema@noordenveld.nl.

Met vriendelijke groet,

Burgemeester en wethouders van de gemeente Noordenveld,

   

Sebastiaan Ruddijs, secretaris/directeur Klaas Smi emeester
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